

[virtuarch] 德建

THE VIRTUE OF DESIGN AND CONSTRUCTION - ARCHITECTURE, INTERIORS, PROJECT MANAGEMENT

NEWSLETTER 新闻 2013年01月 10周年

Dear friends and partners,

First of all, we would like to wish you a happy and prosperous new year and to express our deepest gratefulness for your kind support in 2012. This year, Virtuarch Shanghai will celebrate its 10 year anniversary since having been established as a wholly foreign owned company in China. We sincerely hope that we can share this honor and celebrate it together with you. More detailed information regarding the ceremony will be released in the future.

Daniel Heusser and the Virtuarch team

亲爱的朋友们以及商业伙伴们:

恭祝您新年新禧! 对您过去一年给予德建的支持, 请允许我们衷心地道一声“谢谢”! 作为瑞士独资子公司, 2013年德建将迎来入驻上海的第10个年头, 我们衷心希望您能与我们共同见证并庆祝这一荣耀里程。更多有关10周年庆典的信息将于之后发布。

侯德宁及德建全体成员

KUKA ROBOTICS NEW FACTORY, SHANGHAI

库卡机器人新工厂, 上海



Service 服务:

Project Preparation 项目准备
Architecture 建筑设计
Interior Design 室内设计
Project Management 项目管理
Site Supervision 现场监管

Design 设计: 2012
Construction 施工: 2012 - 2013
Built area 建筑面积: 19'720 m²

KUKA's new production facility, including workshop, technical center, training center, showrooms and canteen, is under construction. The design, shown on German ARD TV, is perfectly fulfilling the functional requirements and inspired by the corporate identity of KUKA, as well as by Chinese Fengshui Theory. Asymmetrical roof

articulation fulfills dimensional requirements of the space for each step of production. Two diagonal sky-bridges connect the production building with the office building and the technical center like the arm of the robot.

库卡机器人上海新工厂已处于施工阶段, 此项目包含车间, 科技中心、培训中心、展厅及食堂。这一完美地实现了功能要求的设计, 灵感来源于库卡的企业形象, 并参考了中国传统的风水理论, 德国 ARD 电视报道了此项目。其不对称屋顶满足了每个生产步骤的空间要求, 两座斜线天桥像机器人的手臂一般连接了生产区与办公区及技术中心。



Reception 接待处



Canteen 餐厅



Southeast Corner 东南角

GERMAN SCHOOL PUDONG, 2012 RENOVATION, SHANGHAI

浦东德国学校 2012 扩建, 上海



After- 2nd Floor 改造后二层



After - 1st Floor 改造后一层



Before 改造前

Virtuarch has extended the German School in Pudong, transforming a 'backyard' into the central area of the school, consisting of a theater on 1st floor and a 2-storey high internal square on 2nd floor. This building, in conformity to pre-existing buildings' style, is decorated with bright color and geometric patterns. The whole project has been realized in 8 months.

德建成功将浦东德国学校一个后院改造为学校中心区域。这一加造的钢结构建筑一层为剧院，二层是一个有二至三层挑高空间的室内中央广场。设计延续学校一贯风格，使用明快艳丽的色彩和简单的几何图案。整个项目从前期筹备到施工完成共耗时 8 个月。

Service 服务:

Architecture 建筑设计
Interior Design 室内设计
Project Management 项目管理

Design 设计: 2012.01 - 04
Construction 施工: 2012.05 - 08
Built area 建筑面积: 4'500 m²

ENGEL EXTENSION, SHANGHAI

恩格尔扩建项目, 上海

Engel Shanghai New Factory, designed and realized by Virtuarch, goes into operation. This extension doubles Engel's production capacity of large-scale injection moulding machines. The project consists of a combined production office and social building, fire pump station and other facilities. The building structure has been designed for floor loads up to 14 tons / m² as well as for 120 ton overhead cranes.

由德建完成的恩格尔(上海)的扩建工厂已投入运营, 该新工厂加倍了恩格尔大型注塑机的产能。这一项目由生产办公区、消防泵站以及其他设施组成。结构设计上实现了每平方米可承重 14 吨, 以及能承受 120 吨的高价起重机的要求。



Birdview 鸟瞰图



Façade 外立面

Service 服务:

Architecture 建筑设计
Interior Design 室内设计
Project Management 项目管理

Design 设计: 2011
Construction 施工: 2012
Built area 建筑面积: 11'000 m²

If you want to know more projects or information, welcome to log on our website: www.virtuarch.net or visit our company at DOHO, Unit A201, Wanhangu Road 2452, Shanghai

如果您想了解更多项目及其他信息, 请登录我们的网站 www.virtuarch.net

或者光临本公司, 地址为: 上海市长宁区万航渡路 2452 号, DOHO 楼 A201 室

T: 0086 21 5272 9909

F: 0086 21 5272 9959

www.virtuarch.net

[virtuarch] 德建